
Mr. Andrew Wong is Chairman and a Board Member of MINDSET , a charity founded by the
Jardine Matheson Group to promote mental health in Hong Kong for more than 20 years. He is
also CEO of Health and Beauty North Asia at the DFI Retail Group, responsible for leading
Mannings’ business strategies and operations in the region. 

As Chairman of MINDSET, Mr. Wong oversees the organisation’s strategic direction and
development to raise mental health awareness, challenge stigmas, and ultimately, promote a
more inclusive society for all. Mr. Wong believes in doing business for good and commits to
fostering business-community partnerships to bring about meaningful, lasting impact. He has
played an active role in pioneering Mindbrew, an inclusive employment initiative to empower
people in mental health recovery with professional barista skills and support them in
reintegrating back into society. MINDSET’s many initiatives also include community
education programme MINDSET College, residential home for people-in-recovery MINDSET
Place, flagship fundraising event Walk Up Jardine House, among others. 

黃曦嵐先生擔任思健主席及理事會成員，該機構是怡和集團成立的慈善組織，二十多年

來致力於香港推動精神健康。黃先生同時為 DFI 零售集團健康與美容北亞區總裁，負責
管理萬寧於區內的業務發展及營運。

黃先生作為思健主席，負責管理該機構之發展方向及策略，目標是提升社會對精神健康

的關注，改善污名化，從而推動社區共融。黃先生相信以商為善(Business for Good)，一
直致力推動企業及社區協作，為社會帶來持續有意義的正面影響。黃先生積極推動

Mindbrew 共融就業計劃，為復元人士提供咖啡師技能培訓，支援他們重新融入社會。
思健的工作範疇廣泛，當中包括社區教育計劃——思健學院、復元人士家舍——思健
園、年度旗艦籌款活動——齊步上怡廈等等。
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